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Hieronder korte weergave van situatie.

Ik krijg juristBEE oc niet te pakken

Waar staan we nu?

« Afgelopen vrijdag is principe overeenkomst getekend tussen VWS en Saltro/Unilabs
+ Dat is startpunt voor definitieve contract die we de komende weken willen opstellen
+ Kernelementen van de overeenkomst:

o maximaalEPCR-testen per dag

o Duur van de overeenkomst is 2,5 maanden

o Kosten per sample (totaalprijs!) is

Wat is oordeel juristen VWS?

®  Onvoldoende zicht op de privacy waarborgen op basis van het regime in VAE en daarmee ook onvoldoende kunnen

waarborgen dat de persoonsgegevens, inclusief genetische gegevens voldoende beschermd zijn.

e Het gaat niet alleen om Saltro/Unilab op zichzelf, maar bijvoorbeeld ook om de mogelijke toegang door autoriteiten tot de

gegevens.

e  Binnen Europese Unie geldt: voor iedere doorgifte moet volgens AVG een eigen afweging gemaakt worden of doargifte op
basis van dit regime mogelijk is. Voor sommige derde landen bestaat er een adequaatheidsbesluit van de Commissie dat

doorgifte mogelijk maakt, soms kent een concern goedgekeurde binding coporate rules. In dit geval van doorgifte met VAE,

hebben we dat niet en stuiten we bij de afweging op de volgende punten.

eo De door Saltro voorgestelde aanvulling op de overeenkomsten nemen risico’s niet weg. Omdat we onvoldoende kunnen

waarborgen (en ook zicht hebben op het regime in VAE) of die ook echt nageleefd kunnen worden en daarmee de

vertrouwelijkheid niet 100% kunnen waarborgen, wordt het afgeraden.
eo De Security officer heeft aangegeven dat het buiten de EU brengen van (DNA) materiaal van Nederlandse burgers een

veiligheidsaspect heeft waar specifiek naar gekeken moet worden. Er moet een inschatting gemaakt worden van wat de

specifieke risico’s zijn en of, en zo ja welke, extra beveiligingsmaatregelen zinvol zijn.

eo De pseudonimisering die zou kunnen worden toegepast, is AVG technisch positief. Echter dit betekent niet dat het

materiaal anoniem is. Het materiaal zelf wordt als drager van persoonsgegevens gezien en er is dan nog steeds sprake is

van herleidbaarheid tot de persoon. De Autoriteit Persoonsgegevens heeft hetzelfde standpunt bevestigd inzake de

voorbereidingen in een ander traject van VWS.

Wat speelt er nu?

- NOS heeft begin deze week lucht gekregen van de aanstaande deal met lab in VAE

- NOS vraagt gelijk of we wel voldoende veiligheid en privacy kunnen garanderen
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- 229s door EEEmail gestuurd aan Saltro dat er teveel bezwaren kleven

-  Saltro bestrijdt de bezwaren van juristen. Zij geven aan dat pseudonimsering al heel veel risico’s wegneemt en dat VWS

een erg strenge interpretatie heeft van AVG-bepalingen
-  Saltro zinspeelt op het houden van VWS aan de principe-overeenkomst
- In de TK heeft minister aangegeven dat er contractbesprekingen zijn met Dubai (bedoeld werd VAE)
-  Saltro/Unilabs geeft aan dat minister van VAE graag met minister spreekt om te benadrukken dat VAE graag helpt
-  Vandaag 23-9 poging om nog eens te kijken of het defintief van de baan is of niet.

Afweging die gemaakt moeten worden:

- Alles op alles zetten om extra labcapciteit te regelen en het maximale doen om veiligheid en privacy te borgen

Vs

-  Financieel kan alles maar er is een grens als we niet 100% zeker zijn dat er geen risico’s zijn

Welke beelden kunnen ontstaan?

Positief:

- Minister zet alles op alles om het probleem snel op te lossen

- Minister zet geen rem meer op aantrekken labcapaciteit
- Minister gaat actief in op aanbod van bedrijven
- 10.000 tests per dag is een flinke aanvulling in de huidige krapte

Negatief:
- De minister neemt het niet zo nauw met privacy en dit is weer een voorbeeld (zie ook coroan-app, zie ook covid-wet, zie

ook gebruik telecomgegevens)
- De minister is in paniek en grijpt alles aan

- De minister negeert de aanbiedingen van Nederlandse bedrijven die zeggen (!) dat ze snel kunnen leveren

- Als er kennelijk voor een concurrerende prijs monsters naar VAE gestuurd kunnen worden, dan moet het lab daar wel heel

goedkoop zijn. Hoe zit dat met de arbeidsomstandigheden van laboranten daar? (zie ook gedoe rond WK Veetbal)

Met vriendelijke groet,

Telefoon: os [ERE


